
                                            PROTOKOŁ NR XLVII/09 
                     z posiedzenia XLVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 7 grudnia 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 18ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny – Pan Andrzej 
Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pn.: „Lokalni Liderzy Edukacji” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX Rozwój wykształcenia i kompetencji                    
w regionach, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 
8.   Zamknięcie obrad. 
 
P. Pakieła zgłosił wniosek o zmianę punktu 6 na 6.1oraz wprowadzenie do porządku obrad                 
w punkcie 6.2  uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na rozwiązanie stosunku racy z radnym. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Jana Abramczyka. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw– 0, 
wstrzym. się – 1)  zostali wybrani: 
1. P. Zygmunt Koński; 
2. P. Adam Mickiewicz; 
3. P. Stanisław Nasiadka. 
 
Ad. 5. 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6.1 
P. Ewa Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 
poinformowała, Ŝe w związku z zatwierdzeniem przez Zarząd Województwa Mazowieckiego 
projektu pn. „Lokalni Liderzy Edukacji” do otrzymania dofinansowania ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego, Mazowiecka Jednostka WdraŜania Programów 
Unijnych, wezwała Gminę Wyszków do złoŜenia dokumentów niezbędnych do podpisania 
umowy o dofinansowanie. Jednym z wymaganych dokumentów jest Uchwała Rady 
Miejskiej, zatwierdzająca projekt. Dodała, Ŝe termin złoŜenia wymaganych dokumentów 
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upływa 08 grudnia 2009 r., a nie złoŜenie w terminie wymaganych dokumentów oznacza 
rezygnację z ubiegania się o dofinansowanie. 
P. Łysik spytał czy na realizację powyŜszego zadania będzie potrzebny wkład własny 
gminy? 
P. Ryszawa poinformowała, Ŝe nie. Koszty całego projektu w wysokości 22.878 zł 
finansowane jest ze środków unijnych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVII/352/09 sprawie zatwierdzenia projektu pn.: 
„Lokalni Liderzy Edukacji” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne 
na obszarach wiejskich. 
 
Ad. 6.2 
P Pakieła przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji, została powołana komisja doraźna, która 
miała wyjaśnić okoliczności związane z zamiarem rozwiązania przez TVP SA stosunku 
pracy z radnym Karolem Pękulem. Poinformował, Ŝe prace powyŜszej komisji zostały 
zakończone i odczytał radnym protokół sporządzony z działalności tej komisji (protokół 
komisji stanowi zał. nr 2). Komisja doraźna, na podstawie zebranego materiału, proponuje 
odmówić wyraŜenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Karolem Pękulem . 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVII/353/09 w sprawie nie wyraŜenia zgody na 
rozwiązanie stosunku pracy z radnym.  
 
Ad. 7 
P. Biernacki podziękował komisji doraźnej za wykonaną pracę i poinformował, Ŝe                      
w związku z tym, iŜ na dzisiejszej sesji została podjęta uchwała, która miała być 
przedmiotem obrad sesji proponowanej na 10 grudnia 2009 r., zwoływanie powyŜszej sesji 
stało się niezasadne. 
P. Pekul dziękując radnym, powiedział, Ŝe jest zaszczycony takim stanowiskiem rady. 
Zapewnił, Ŝe nigdy, wciągu ośmiu lat pracy w telewizji, nie złamał prawa. 
P. Dudzik spytał o szerokość budowanej ul. Szpitalnej oraz czy będą tam jeszcze robione 
zatoki? UwaŜa, Ŝe droga jest za wąska i nie będzie tam moŜliwości mijania się dwóch 
samochodów cięŜarowych. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe jest to droga przeznaczona głównie dla 
mieszkańców osiedla i na pewno spełnia wszystkie wymagane normy. Na tej drodze nie jest 
przewidziany ruch tranzytowy dla samochodów cięŜarowych. 
P. Malinowski zauwaŜył, Ŝe na spotkaniu z mieszkańcami z ul. Kasztanowej, Burmistrz 
informował, Ŝe właśnie ul. Szpitalną będzie dojazd do firm mieszczących się na                        
ul. Kasztanowej. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe to nie jest ten łącznik z ul. Kasztanową,                 
o którym mówił Burmistrz. Ten odcinek będzie dopiero wykonany, jak gmina będzie 
dysponowała gruntem na tym terenie. 
P. Biernacki zaprosił wszystkich radnych na spotkanie z przedstawicielami Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Meblarz”, które odbędzie się zaraz po zakończeniu tej sesji. 
 
Ad.8. 
O godz. 18.30, uznając porządek obrad XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 
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 Protokołowała                                Sekretarz obrad                          Przewodniczący Rady 
 
BoŜena Czerwińska                         Jan Abramczyk                              Józef Biernacki 


